
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 18. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 74

Vil ministeren, jf. nedenstående artikel, tilkendegive, om han deler Dansk Folkepartis

holdning til, at nogle danske øer og landdistrikter ikke kan få fibernet på markedsvilkår,

og at borgerne i disse områder har hårdt brug for, at vi politikere tager godt hånd om

dem, samt forholder os til problematikken ved, at bredbåndspuljen for nuværende ikke

dækker det sidste beløb, som udbyderen mangler for at kunne rulle fibernet ud? Der hen-

vises til artiklen bragt på www.dr.dk den 17. december 2019: ”Gin i bytte for hurtigt inter-

net? På Anholt gør de alt for at få fibernet til øen”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
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